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§ 8 Jaana Haapasalon valtuustokysymys kaupunginjohtajalle 
 
  
 Jaana Haapasalon kysymys: 
 

”Tein 27.5.2018 valtuustoaloitteen uimahallin aukioloaikojen 
laajentamisesta kesäaikana. Aloite käsiteltiin kuitenkin valtuustossa 
vasta 4.3.2019 eli lähes 9 kk myöhemmin.   

 
Miksi aloitteen valmistelu on kestänyt näin pitkään? ” 

 
 

Kaupunginjohtajan vastaus:  
 
”Jaana Haapasalo teki valtuustoaloitteen 11.6.2018 pidetyssä 
valtuuston kokouksessa. Vapaa-ajan lautakunta käsitteli ja antoi 
vastauksen aloitteeseen kokouksessa 31.1.2019. Aloitteeseen 
annettiin vastaus kohtuullisessa ajassa. ” 

 
 

Jaana Haapasalon lisäkysymys: 
 
”Miksi uimahallin kesäaukiolon laajentamista koskevaa aloitettani ei 
valmisteltu ennen talousarviota 2018, jolloin määräraha 
aukioloaikojen laajentamiseksi olisi voitu ottaa huomioon 
talousarviossa?” 

 
 

Kaupunginjohtajan vastaus:  
 
”Vapaa-ajan lautakunta käsitteli talousarvioehdotuksen syyskuussa, 
johon mennessä valtuustoaloitteeseen ei ehditty vastata. 130 000 
euron nettokustannusten lisäykseen ei ollut myöskään 
mahdollisuuksia lautakunnalle annetun talousarvioraamin puitteissa.” 

 
 

Jaana Haapasalon lisäkysymys:  
 
”Miksi valmistelussa ei ollut etsitty vertailutietoa kaupungeista, joissa 
uimahallin aukiolo kesäisin on Saloa laajempi?” 

 



 
Kaupunginjohtajan vastaus:  
 
”Vastauksessa selostettiin perusteellisesti toiminnalliset haasteet, 
etenkin vuosihuoltotoimenpiteiden suorittaminen, sekä taloudelliset 
vaikutukset uimahallin kesäaukiolon laajentamiselle. Vastaus oli 
valmisteltu huolellisesti. Vastauksessa kerrottiin kahdeksan Salon 
uimahallin kanssa vertailukelpoisen uimahallin kesänsulkuajat.” 
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